
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 21 april 2021  

kl. 14:00 – 15:25 
 

  

 Plats Skype-möte 

 

Justerat 2021-04-29 

 

 

__________________            _________________ 

  Eva Söderbärj                         Robin Slätt 
   

  

Närvarande ledamöter: 

 Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm § 6 
Jan Delvert, ledamot – Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet (RTP)                                                            
Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning (FUB Stockholm) 
Robin Slätt, ledamot – Föreningen för Hörselskadade och Döva 
Barn med Familjer (FHDBF) 

                                                      

 

Närvarande idrottsförvaltningen 

Marina Högland, förvaltningschef 

Marie Norrberg, rådssekreterare 

 

Andreas Fragner, Stockholm Globe Arena Fastigheter AB § 6 

Lena Skogsberg, Stockholm Globe Arena Fastigheter AB § 6 

Per Ekstrand, Stockholm Live § 6                                                             

  
Dagordning 

  
 § 1. 

Fastställande av dagordning 

 
 § 2. 

Val av protokollsjusterare 
Vice ordförande Eva Söderbärj tillsammans med Robin Slätt 
utsågs att justera protokollet. 
 

 § 3. 
Föregående protokoll 
Protokoll nr 2 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden fört den 
22 mars 2021 godkändes. 
 
Jan Delvert tog upp frågan från föregående protokoll angående 
ansvarsfråga i Gubbängshallen – om synskadade ska plocka fram 
sitt material i hallen och gör fel, vem ligger då ansvaret på? 
 
 



  Råd för funktionshinderfrågor 2018-12-03  

 
  

 

                                                                                                                                          
Error! Reference source not found.2(2) 

 

Error! Reference source not found. 

Förvaltningen återkommer med svar på detta till rådet.  

 
§ 4. 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 27 april 
Förvaltningschefen Marina Högland sammanfattade ärendena till 
idrottsnämndens sammanträde den 27 april. 
 
Rådet önskar återkoppling från förvaltningen angående ärendet om 
Svar på skrivelse från V och S om tillgänglighetsanpassning vid 
uthyrning av skolans idrottslokaler – vad gäller angående 
bemanning, ansvar och försäkring i dessa lokaler. Förvaltningen 
återkommer till rådet i denna fråga. 
 
 

 § 5. 
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör rådet. 

 
 
§ 6. 
Aktuella frågor från senaste protokollet med Stockholm Globe 
Arena Fastigheter AB och Stockholm Live 

- FH-rådet önskar en redogörelse för hur fusk med 
biljettköp/bokning kan undvikas 

- FH-rådet önskar att det ska framgå på biljetterna för 
ledsagare att de har ansvaret för frångängligheten 

- Orienteringstavlorna på Tele 2 arena anses suddiga och 
svårlästa, taktil information saknas  

- Tillgängligheten till RWC toaletter på Tele 2 arena  
- Snedsträvor, ej synliga för synskadade som då slår i 

pelarna/snedsträvorna 
- Möjlighet till sittplats vid utgången där färdtjänst angör vid 

Globen 
- Kontinuerlig tillsyn av handtagen på RWC toaletterna så de 

går att fälla ner  
- Införande av en bevakningslista för framtida frågor  

 
Rådet tillsammans med SGA Fastigheter beslutade att införa en 
bevakningslista för aktuella frågor. Punkterna ovan förs över till 
bevakningslistan och SGA Fastigheter återkommer med svar till 
nästa gemensamma möte. 
 
Rådet undrar om de tillgänglighetsplatser på Tele 2 arena som tas 
bort ersätts på andra ställen i arenan? 
SGA Fastigheter svarar att alla platser som tas bort ska ersättas. 
 
Nyheter om Hovet. 
Rådet undrar över planerna på att sälja marken som Söderstadion 
stod på och den mark där Hovet nu står. 
 
SGA Fastigheter svarar att diskussioner kring detta pågår och 
hoppas ha svar på detta efter sommaren 2021. 
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SGA Fastigheter informerade om de förändringar som skett i de 
olika fastigheterna.  
Hovet har målat alla foajéerna, bytt belysningen i foajéerna. Alla 
trappor i arenarummet är målade och kontrastmålade med 
halkskydd. Bytt belysning inne i arenarummet. Alla 
tillgänglighetsplatserna är tydliga och uppmärkta på nytt. 
 
Inne på Ericson Globe arena görs bl.a. alla foajéerna på plan 3 om. 
Byts alla toaletter, nya båsväggar, golv, tak, belysning och handfat. 
I foajéerna byts allt ut, nya golv, ny belysning och nya undertak. 
Byter ut ventilationsaggregat, byter styr- och reglerutrustning, 
renoverar hissar. 
 
SGA Fastigheter tillsammans med fastighetsägarna i området 
Klövern och Strawberry, har ett pågående arbete med att fräscha 
upp torgytorna och utemiljön kring arenorna. Projektet kommer 
pågå under flera år och arbetet kommer ske i olika etapper. 

 
 § 7.  

Bevakningslistan 
Bevakningslistan uppdaterades med aktuell information. 
 
§ 8.  
Övrigt 
Inget togs upp under denna punkt. 
 
 
 
 
 
 
Bilaga 
Funktionshinderrådets synpunkter på remissen Strategi för 
friluftsliv i Stockholms län. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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